
ΕΝΑΣΤΩΤΑΣ ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ ΑΟΡΙΣΤΟΣ
       
        Όνομα:  	



1. Κλίνω το ρήμα πετώ στον Ενεστώτα, Παρατατικό και Αόριστο της Ενεργητικής φωνής:
	ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ

	Ενεστώτας
	Παρατατικός
	Αόριστος

	πετώ
	πετούσα
	πέταξα

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	



2. Κλίνω το ρήμα πετώ στον Ενεστώτα, Παρατατικό και Αόριστο της Παθητικής φωνής:
	ΠΑΘΗΤΙΚΗ ΦΩΝΗ

	Ενεστώτας
	Παρατατικός
	Αόριστος

	πετιέμαι
	πετιόμουν
	πετάχτηκα

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	





                            Όλες οι λέξεις όπως και τα ρήματα έχουν θέμα κατάληξη και χαρακτήρα.

Θέμα είναι το μέρος της λέξης που δεν αλλάζει. 
Κατάληξη είναι το μέρος της λέξης που αλλάζει. 
Χαρακτήρας λέγεται το τελευταίο γράμμα του θέματος.
π.χ. γράφω:	γραφ  θέμα, ω  κατάληξη, φ  χαρακτήρας αγαπάς:	αγαπ  θέμα, ας  κατάληξη, π  χαρακτήρας




ΠΡΟΣΕΞΕ ΤΙΣ ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ!!!
γεμίζω – γέμισα,  μυρίζω – μύρισα,  χτίζω - έχτισα

     Αλλά…
αγαπώ – αγάπησα 
     απαντώ – απάντησα            τραγουδώ - τραγούδησα











3. Γράφω τα παρακάτω ρήματα στον Παρατατικό και στον Αόριστο της Ενεργητική φωνής:

	Ενεστώτας
	Παρατατικός
	Αόριστος

	σκουπίζω
	σκούπιζα
	σκούπισα

	σκαλίζω
	
	

	χτενίζω
	
	

	ελπίζω
	
	

	συναντώ
	
	

	μιλώ
	
	

	περπατώ
	
	

	ρωτώ
	
	

	χτίζω
	
	

	ζωγραφίζω
	
	

	ξεσκονίζω
	
	

	αρχίζω
	
	

	κεντώ
	
	

	ακουμπώ
	
	

	ζητώ
	
	

	χτυπώ
	
	




